
O tunel i wniosek o dofinansowanie

Proszę o podanie powodów - jeśli to możliwe - dla których Ministerstwo Rozwoju nie złożyło do
Komisji Europejskiej wniosku o dofinansowanie budowy świnoujskiego tunelu? Czy w związku z
planowaną budową tunelu w posiadanych przez miasto dokumentach znajdują się wyniki badań
geologicznych dotyczących miejsca w którym zaplanowano jego przebieg? Jeśli są takie wyniki badań
to kiedy je wykonano, czy są one aktualne i ile za nie zapłacono?

Z posiadanych przeze mnie informacji wynika, że wniosek jest na etapie szczegółowej weryfikacji,
podobnie jak wnioski na realizację innych inwestycji będących na liście rankingowej CUPT.

Firma Technital S.p.A przygotowała, w 2015 roku,  program funkcjonalno-użytkowy dla budowy
tunelu pomiędzy wyspami Uznam i Wolin.

Program ten zawiera koncepcję budowy tunelu, specyfikacje techniczne jego wykonania oraz
badania geologiczne. Dokument jest ustawowo wymagany do ogłoszenia przetargu na wybór
wykonawcy robót w systemie zaprojektuj i wybuduj. Koszt opracowania programu funkcjonalno-
użytkowego wyniósł 2 mln 089 tys. 573 złotych, z czego 1 mln 996 tys. 969 złotych pochodziło z
dofinansowania ze środków unijnych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Zachodniopomorskiego.

 


